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معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسه منطقه ای وزارت کشور :

اولویت امروز دولت، فعال کردن 
ظرفیت های اشتغال و تولید است

مشاور علی لاریجانی:

برخي مجلس را با بنگاه خرید و فروش 
اشتباه گرفته اند

سرویس سیاسی-  هر روز که به آغاز کار مجلس آینده 
نزدیک می شویم رقابت هاي دروني براي کرسي هاي هيات 

ریيسه جدي تر مي شود.
برخی تحليلگران سياسی اعلام مواضع اخير را پالس 
های خوبی برای قاليباف نمی دانند. برای روشــن شــدن 
موضوع با داریوش قنبری نماینده ادوار مجلس و مشــاور 
پارلمانی شــهردار تهران و حجت الاسلام عليرضا سليمی 
عضو هيأت نظارت مجلس شورای اسلامی گفتگو یی انجام 

شده است که می خوانيد:
داریوش قنبری دربــاره انتقاد چهره های اصولگرا از 
مسایل شــهرداری در زمان محمدباقر قاليباف و احتمال به 
مشکل خوردن پروسه تأیيد اعتبارنامه او در مجلس شورای 
اسلامی گفت: با توجه به رقابت های چهره های اصولگرا بر 
سر کسب کرسی ریاست مجلس بعيد نيست این اتفاق بيفتد. 
یعنی به شــکلی در تأیيد اعتبارنامه قاليباف وقفه بياندازند تا 
انتخابات هيأت رئيسه مجلس برگزار شود و او نتواند برای 
ریاست اعلام کاندیداتوری کند. وی با اشاره به رقابت شدید 
6 چهره اصولگرا برای کســب کرسی ریاست مجلس ادامه 
داد: نخســتين دوره است که این تعداد کاندیدا برای کسب 
کرسی ریاســت قد اعلم کرده اند. با توجه به اینکه اصلاح 
طلبان در مجلس آینده انگشت شمارند، احتمال دارد رقبای 
قاليباف تأیيد اعتبارنامه او را به بعد از انتخاب رئيس مجلس 
موکول کنند که اگر این اتفاق بيفتد یک شکست برای آقای 
قاليباف خواهد بود. نماینده ادوار مجلس با اشــاره به روال 
انتخاب اعضای هيأت رئيسه موقت و دائم در آغاز هر دوره، 
یادآور شــد: اول هر دوره هيأت رئيسه سنی شکل می گيرد 
که انتخابات هيأت رئيسه موقت را برگزار می کند. با استقرار 
هيأت رئيسه موقت، شعب بررسی اعتبارنامه ها تشکيل می 
شــوند. هر اعتبارنامه ای که در شعبه رد شود باید در صحن 
علنی مورد رسيدگی قرار گيرد.وی افزود: قطعا و یقينا کسی 
که بر روی اعتبارنامه اش اعتراض گذاشــته شده نمی تواند 
در رأی گيری های صحن علنی مشــارکت کند و به نوعی 
حذف شده تلقی می شــود بنابراین وقتی اعتبارنامه کسی 
در روند بررســی ها با مشکل مواجه شود عملا نمی تواند 
برای کرسی ریاست یا سایر جایگاه های هيأت رئيسه اعلام 

کاندیداتوری کند چون او باید منتظر بماند که کار تأیيد سایر 
اعتبارنامه ها تمام شود تا نوبت به طرح اعتبارنامه او در صحن 
برسد و درباره آن رأی گيری کنند. در آن زمان قطعا ترکيب 
هيأت رئيسه سال نخست مجلس مشخص شده است. قنبری 
اظهار کرد: البته شخصی همچون قاليباف طرفداران زیادی 
در جمعی از نمایندگان دارد و کار به این سادگی نيست که 
بخواهند با چنين شــيوه ای او را از بين کاندیداهای کرسی 
ریاست حذف کنند چون به همان شيوه ای که رقبایش می 
تواننــد به اعتبارنامه قاليبــاف گير بدهند، نمایندگان حامی 
قاليباف نيز می توانند روی اعتبارنامه ســایر مدعيان کرسی 
ریاســت اعتراض بگذارند تا روند تأیيد اعتبارنامه آنها نيز با 
مشکل مواجه شود. در چنين حالتی یک نوع گروکشی شکل 
می گيرد که تشــکيل هيأت رئيسه دائم مجلس را با مشکل 

رو به رو می کند.
وی ادامه داد: در مجموع گرچه احتمالش وجود دارد 
اما بعيد می دانم که رقبای قاليباف بخواهند به اعتبارنامه او گير 
دهند چون همين اتفاق می تواند برای آنها نيز بيفتد. تجربه 
هم ثابت کرده است که همواره مجالس سعی کردند موضوع 

اعتبارنامه ها را خيلی سهل و ساده برگزار کنند.
مشاور پارلمانی شــهردار تهران درباره احتمال ارائه 
مدارک تخلفات دوره شهرداری محمدباقر قاليباف به مجلس 
در زمان بررسی اعتبارنامه ها یادآور شد: شهرداری علاقه ای 
ندارد که به اختلافات درونی اصولگراها ورود کند. شهرداری 
مدارک را به نهادها و مراجع مســئول داده اســت و تصميم 
گيری درباره این مدارک به مراجع مسئول ربط دارد. بنابراین 

بعيد می دانم شهرداری بخواهد در این زمينه وارد شود.
مدارک تخلفات را تحویل شورای نگهبان دهند

عليرضا سليمی عضو هيأت نظارت بر رفتار نمایندگان 
مجلــس دهم در گفتگو با نامه نيوز درباره انتقاد اخير احمد 
توکلی از تخلفات شــهرداری در زمان محمدباقر قاليباف و 
احتمال به مشکل خوردن پروسه تأیيد اعتبارنامه او در مجلس 
شورای اسلامی گفت: هنوز زمان آن نرسيده است، مشاهده 
کردیم وقتی درباره منتخب مردم تفرش و آشــتيان مدارک 
جدیدی به دســت آمد برای بررسی تحویل شورای نگهبان 
دادند و برای مجلس ارسال نشد. این موضوع را هم باید برای 

بررسی به شورای نگهبان بدهند.

سرویس سیاسی-  ریيس ســازمان برنامه و بودجه 
گفت: دولت اکنون آماده می شود تا بتواند بودجه سال ۹۹ را 
با توجه به همه سختی هایی که اقتصاد جهانی را دربر گرفته و 

تاثير آن بر روی اقتصاد ملی و بازار نفت، اداره کند. 
محمدباقر نوبخت در گفت وگویی با اشاره به جلسه 
مشترک خود با اعضای کميسيون برنامه، بودجه و محاسبات 
مجلس گفت: عملکرد بودجه ســال ۱۳۹۸ در این نشست 
ارائه شــد، خوشبختانه از نظر منابع و مصارف از ۴۴۸ هزار 
ميليــارد تومان بودجه مصــوب در قانون ۴۴۱ هزار ميليارد 

تومان عملکرد در سال گذشته وجود داشته است.
وی با تاکيد براینکه بخش عمرانی از نکات قوت گزارش 

عملکرد بودجه ســال ۹۸ محسوب می شود، تصریح کرد: 
پرداخت بيش از 6۰ هزار ميليارد تومان به طرح های عمرانی 
از نکات مثبت بود که این موضوع منجر به افزایش ساخت 
آزادراه ها، راه آهن و بزرگراها در کشور شد. نوبخت همچنين 
درباره نحوه پرداخت ها در ســال ۹۸ بيان کرد: این موضوع 
به گونه ای انجام شــد که توانستيم پرداخت های ضروری و 
اجتناب ناپذیر را داشته باشيم. ریيس سازمان برنامه و بودجه 
در پایان اعلام کرد: دولت اکنون آماده می شود تا بتواند بودجه 
سال ۹۹ را هم با توجه به همه سختی هایی که اقتصاد جهانی 
 را دربــر گرفته و تاثيــر آن بر روی اقتصاد ملی و بازار نفت، 

اداره کند.

رد اعتبارنامه قالیباف چقدر جدی است؟

مشاور شهردار تهران: شاید برای جلوگیری از
 نامزد شدنش برنامه داشته باشند

 رییس سازمان برنامه و بودجه: 

دولت برای اداره بودجه سال ۹۹ عزم جدی دارد

مشاور پارلمانی شهردار تهران درباره احتمال ارائه مدارک مسایل دوره شهرداری محمدباقر قالیباف به مجلس در زمان بررسی اعتبارنامه ها یادآور شد: شهرداری 
علاقه ای ندارد که به اختلافات درونی اصولگراها ورود کند. شهرداری مدارک را به نهادها و مراجع مسئول داده است و تصمیم گیری درباره این مدارک به مراجع 

مسئول ربط دارد. بنابراین بعید می دانم شهرداری بخواهد در این زمینه وارد شود.

انتقاد تند نماینده اصولگرا 

برخورد »قهری« 

گریه دارد 

همچنان ممنوع است

فقط با »وضعیت سفید« 

رایزنی لاکچری 

نوچه پروری 

محرز شد

ادغام می شود 

عذرخواهی مرعشی 

سخت کردن طلاق 

غلامرضا کاتب نماینده اصولگرای مردم گرمسار گفت: یک حقوق دان که تشخيص 
هم ندارد می گوید تو التزام نداری کاندیدا می گوید دارم اما حقوقدان نمی پذیرد اینجا ملاک 
چيست؟ هرچيزی که بگوید که اختيار دست حقوقدان شورای نگهبان است و خودش 
عمل می کند و انتخابات را بر اساس سليقه خود مهندسی می کند و می گوید من مهندسی 
نکردم من به عنوان نمونه می گویم در همين انتخابات برادرزاده ام در حوزه انتخابيه قم با ۳۲ 
سال سن تائيد شد وقتی من رد صلاحيت شدم او را منتقل کردیم گرمسار، اما وقتی منتقل 

شد او را ردصلاحيت کردند. خب مهندسی یعنی چه؟ یعنی همين؟

فرهاد ابول نژادیان شامگاه شنبه در گفت و گوی ویژه خبری شبکه استانی صدا و 
ســيمای خوزستان بيان کرد: در نشست ستاد مقابله با کرونای خوزستان تصميم لازم در 
رابطه با اســتفاده از قوه قهریه به منظور رعایت فاصله گذاری اجتماعی و رعایت اصول 
بهداشتی گرفته می شود. وی با اشاره به اینکه مردم دانا هستند و باید به کادر درمان کمک 
کنند گفت: مقابله با کرونا باید به یک مطالبه عمومی تبدیل شود و اگر مغازه ای دستورالعمل 
های بهداشتی را رعایت نکند مردم نباید به آن مغازه مراجعه کنند. ابول نژادیان ادامه داد: 
متاسفانه در برخی شهرستان ها مجالس ترحيم و عروسی برپا است و جمعيت زیادی در 
این مراسم ها حضور می یابند که همين امر آمار مبتلایان به کرونا را افزایش می دهد ، مردم 

در این مورد باید رعایت کنند و بدون اجبار ، صول بهداشتی را رعایت کنند.

فلاحت پيشه با یادآوری اینکه تاکنون گزارش های رسيده در خصوص صلاحيت 
کاندیداها بدون اســتناد قانونی بوده اســت که همچنان نقدها و گلایه هایی در خصوص 
آن وجود دارد، با اشــاره به یک مورد پيرامون وضعيت افرادی که به بررســی صلاحيت 
کاندیداها پرداخته اند، یادآور شد: دوستان این گریه دارد؛ بنده خود شاهد بودم که در یک 
حوزه انتخابيه که نفر اول آن برای ورود به مجلس ۵۵ هزار رأی کسب کرده بود، فردی که 
۴ سال ریاست شعبه شورای نگهبان در آن حوزه را برعهده داشت و به عنوان کاندیدا در 
انتخابات شرکت کرده بود تنها ۱۴۵ رأی کسب کرده بود و این در حالی است که این فرد 
تا آن لحظه در مورد صلاحيت افراد اظهارنظر می کرد. این نماینده مردم در مجلس دهم در 
پایان با بيان اینکه نهادمند کردن بررسی صلاحيت کاندیداها به تمام مشکلات موجود در 
این بخش پایان می دهد و تحقق این مهم را بر اساس استناد قانون ميسر می کند، از نمایندگان 
خواست برای حفظ آبروی افراد این ماده را با دقت بيشتری بررسی کرده و به آن رأی دهند.

سرهنگ نادر مرادی، معاون نظارت بر اماکن عمومی پليس امنيت پایتخت می گوید: 
ما بر اساس مصوبات ستادملی مقابله با کرونا عمل می کنيم و اگر همين حالا بگویند که این 
واحدها می توانند فعاليت کنند ما هم این دستورات را اجرا خواهيم کرد. اما در حال حاضر 
براساس مصوبات همين ستاد، فعاليت آرایشگاه ها، باشگاه های ورزشی، قليانسراها و ... 

ممنوع است و با متخلفان قطعا برخورد خواهد شد.

قائم مقام شورای هماهنگی تبليغات اسلامی گفت: راهپيمایی فيزیکی روز قدس مثل 
سالهای قبل خواهيم داشت اما تنها در شهرهایی که با وضعيت سفيد مشخص شده است. 
نصرت الله لطفی قائم مقام شورای هماهنگی تبليغات اسلامی با اشاره به شرایط برگزاری 
راهپيمایی روز قدس امسال گفت: قطعا امسال مصوبه واحد برای برگزاری روز قدس در 
کل کشور نخواهيم داشت. وی افزود: ما راهپيمایی فيزیکی مثل سالهای قبل خواهيم داشت 
اما تنها در شهرهایی که با وضعيت سفيد مشخص شده است. در چنين شهرهایی راهپيمایی 
مثل سالهای قبل اما بعد نمازجمعه خواهد بود. قائم مقام شورای هماهنگی تبليغات اسلامی 
خاطرنشان کرد: در شهرهایی مثل تهران و مراکز استانها یک طرح راهپيمایی خودرویی 
مطرح شده است که موتور سواران با پرچم یک مسيری را طی کنند و خانواده ها با خودرو 
حرکت کنند. لطفی ادامه داد: یک طرح هم تعيين مســيرهای مشــخص با فاصله گذاری 

اجتماعی بود و هر مسيری را یک نهادی برعهده بگيرد.

الياس نادران منتخب تهران در مجلس یازدهم از برخی منتخبان این مجلس بابت 
یک مهمانی در هتل اسپيناس تهران انتقاد کرد. وی در حساب توئيتری خود نوشت: در این 
اوضاع اقتصادی ۱6 اردیبهشت منتخبين زاگرسی مجلس یازدهم را به هتل اسپيناس دعوت 
کرده اند! کاری به مخدوش کردن مرزبندی های سياسی ندارم ولی از موکلين خود خجالت 

نمی کشيد؟ جواب مددجویان کميته  امداد و نيازمندان را چه می دهيد؟

عبدالکریم حسين زاده، نایب ریيس فراکسيون اميد گفت: جریان اصلاحات به قول 
معروف خيلی گل و گشــاد است و این امکان را به فرصت طلبان می دهد که در روزهای 
فرصت سوار قطار آن شوند و سودش را ببرند اما در روزهای پرداخت هزینه به سادگی 
از آن پياده شوند. جریان اصلاح طلبی تا "کن فيکون" نشود و در چهره ها، احزاب، ایده 
و رویه های آن تغييرات اساســی ایجاد نشود دیگر توان نقش آفرینی تاثيرگذار در عرصه 
سياسی کشور را نخواهد داشت. نوعی پدرسالاری کشنده و روابط ناسالم مبتنی بر نوچه 
پروری و سایر دافعه ها باعث شد از احزاب موجود دوری کنيم و به این نتيجه برسيم که 
این احزاب و نه فعاليت حزبی اتفاقا از موانع اصلاح طلبی در ایران هستند و در رنجاندن 

پایگاه اجتماعی و از دست رفتن باورها به اصلاح طلبی تاثيرگذارند.

هادی طحان نظيف گفت: موسســه ای که منتخب تفرش در آن تحصيل کرده بود، 
متاسفانه در سایت خود مدعی برگزاری دوره های مختلف تحصيلی در مقاطع کاردانی، 
کارشناسی، کارشناسی ارشد و دکتری به صورت الکترونيک است، اساسا فاقد مجوز از 
مرجع مربوطه یعنی وزارت علوم اســت. موسســه مزبور در صدور مدرک برای منتخب 
تفرش از نام موسسه مشابهی که دارای مجوز از وزارت علوم بوده سوءاستفاده کرده است. 
بحث نداشتن مجوز این موسسه و بی اعتباری مدرک منتخب تفرش برای اعضای شورای 
نگهبان محرز شــد اما برای اینکه تصميم گيری جامع تر و دقيق تر باشد، مقرر شد باز هم 

بررسی بيشتری صورت گيرد.

چمران، عضو شورای مرکزی ائتلاف نيروهای انقلاب گفت: شورای ائتلاف نقشی 
شبيه مرکز پژوهش ها خواهد داشت. وی درباره ساز و کار شورای ائتلاف برای انتخابات 
ریيس جمهوری گفت: در انتخابات ۱۴۰۰ کار ساده تر خواهد بود به دليل آنکه انتخابات 
مجلس، شهرستانی و استانی است و خيلی مشکل است تعداد زیادی از کاندیداها را بررسی 
و نامزدهای مورد حمایت را انتخاب و در جهت همگرایی آنها فعاليت کرد. اما این فرآیند 
در انتخابات ریاســت جمهوری ساده تر دنبال می شود و راحت صورت می پذیرد، چون 
تعداد داوطلبان خيلی کمتر است. پيش بينی می کنم جمنا و شورای ائتلاف در هم ادغام 
شــوند چرا که جمنا همان گردآوری احزاب بود که همه آنها را شورای ائتلاف نيروهای 

انقلاب هماهنگ کرد.

حسين مرعشی، سخنگوی حزب کارگزاران سازندگی در واکنش به اظهارات جنجالی 
کرباســچی گفت: به عنوان عضو حزب کارگزاران از همه سياسيون، اصلاح طلبان و مردم 
عذرخواهی می کنم. من و همفکرانم در حزب کارگزاران معتقدیم شرایط کشور، همکاری 
و همفکری همه نيروهای حامی نظام و انقلاب را می طلبد. هر نوع تخطئه و تخریب در هر 
سطحی، آب ریختن بر کوره مشکلات ملی است. فریاد کشيدن در رسانه ها، یکدیگر را متهم 
کردن و زیر سوال بردن شخصيت ها در هيچ سطحی پسندیده نيست. حزب کارگزاران آماده 
بازسازی جبهه اصلاحات است. آمادگی داریم مشورت های لازم را خدمت آقای خاتمی 
به عنوان هماهنگ  کننده عالی و رهبری جامع اصلاحات ارائه کنيم. استعفای موسوی لاری 
تشکيل یک دوره جدیدی از همکاری و برنامه ریزی برای انتخابات ۱۴۰۰ را تسریع کرد. 
تشکيل هرگونه تشکيلات و ائتلاف جدید توسط حجت الاسلام موسوی لاری را رد می کنم.

معصومه ابتکار، معاون امور زنان و خانواده ریاست جمهوری گفت: ما تمام کارهای 
لایحه سخت کردن طلاق برای مردان را انجام دادیم، مبانی حقوقی و سند پشتيبانی اش را 
آماده کردیم و به کميسيون لوایح دولت ارسال کردیم. یک سلسله نشست هایی در قم با 
حضور صاحب نظران برجسته حوزه برگزار کردیم که در ارتباط با همين موضوع حقوق 
زنان مخصوصا شــروط طلاق بود. بسيار اميدواریم که با استفاده از این نظرات بتوانيم به 

تدریج بسياری از این موارد را اصلاح کنيم.

اخبار ویژه ...

سرویس سیاسی-   معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسه منطقه ای وزارت کشور، فعال 
کردن ظرفيت های اشتغال و توليد را اولویت نخست دولت در شرایط کنونی برشمرد و اعلام 
کرد که عملکرد استانداران، از این پس بر اساس ميزان اجرای اولویت های ۳۰ گانه اعلام شده از 

سوی وزیر کشور در سال جاری ارزیابی خواهد شد. 
»بابک دین پرست« در نشست شورای معاونان اقتصادی استانداری های سراسر کشور و 
مدیران کل دســتگاه های اقتصادی استان ها که به صورت ویدئوکنفرانس برگزار شد، گفت: در 
راســتای عمل به سياست های اقتصادی دولت؛ هفته گذشته دستور العمل ۳۰ ماده ای اولویت 
های اقتصادی از ســوی وزیر کشــور به استانداری ها ارسال شده و این دستورالعمل ها باید با 

نهایت دقت عملياتی شود.
وی افزود: معيار ارزیابی عملکرد هر یک از استانداران در سال جاری، ميزان پایبندی آنها به 
اجرای اولویت های ۳۰ گانه تعيين شده از سوی وزیر کشور برای سال »جهش اقتصادی« است.

دین پرست در این زمينه از معاونان اقتصادی استانداران خواست؛ ظرف دو هفته آینده وضع 
واحدهای توليدی تملک شده توسط بانکها را گزارش کنند تا شرایط واگذاری این واحدها به 
کسانی که قابليت راه اندازی و بازگشت واحدهای یادشده را به چرخه توليد دارند، فراهم شود.

معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منطقه ای وزیر کشور همچنين بر لزوم تقویت 
جلسات شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی و نيز تشکيل هيأت خبرگان مورد وثوق 
بانکی و اقتصادی )موضوع  تبصره ذیل ماده 6۲ قانون رفع موانع توليد( برای رفع مشــکلات 

واحدهای توليدی تأکيد کرد.
وی گفت: با توجه به صدور احکام انتصاب دســت کم ســه نفر از اعضای این هيأت ها از 
سوی بانک مرکزی، در زمان حاضر ۲۰ استان می توانند این هيأت ها را تشکيل دهند و سایر استانها 

نيز باید بسرعت در این زمينه اقدام کنند.
معاون وزیر کشــور با اشــاره به اینکه امروز بخش اقتصادی در اســتانداری های کشور 
مأموریت پيشبرد سياست های کلی اقتصادی دولت را برعهده دارند؛ گفت: معاونان اقتصادی در 

استانداری ها باید متوجه جایگاه و اهميت مأموریت شان باشند.
دین پرست با تأکيد بر اینکه توفيق مدیران در موقعيت خدمت، با نوع نگاه و چارچوب کاری 
آن مدیر، ارتباط تنگاتنگ دارد؛ از معاونان اقتصادی استانداری های سراسر کشور خواست که در 
مأموریت شان جدی باشند و یادآوری کرد که از نظر قانونی، می توانند در موضوعات مختلف 

اقتصادی استان ورود کنند و به اجرای دقيق تر برنامه ها از سوی دیگر دستگاه ها یاری رسانند.
معاون وزیر کشور تصریح کرد: وزارت کشور به عنوان وزارتخانه حاکميتی، مسووليتی 
ســنگين تر از ســایر بخش ها و وزارتخانه ها در اجرای مأموریت های نظام و دولت دارد. برای 
همين هيچ مانعی برای اجرای منظم تر سياســت های اقتصادی و اجتماعی در سرتاســر کشور 
نداریم و باید با آمادگی کامل آنها را پيگيری و اجرا کنيم. دین پرست در ادامه سخنانش به اولویت 
خدمات رسانی به مردم اشاره کرد و گفت: از عمر دولت دوازدهم، فقط حدود ۲۷۷ روز کاری 

باقی مانده و باید از این فرصت محدود، نهایت استفاده را برای توسعه اقتصادی کشور ببریم.

سرویس سیاسی- منصور حقيقت پور گفت: متأسفانه از سال۸۴ یک سنت بدی در کشور 
جاافتاد که برخی تصور کردند راه پيشرفت از تخریب چهره های برجسته انقلاب می گذرد که 

اکنون می بينيم در پی چنين رویکردی کشور و نظام چه قدر لطمه دیده اند.
برخي چهره هاي مجلس جدید در شــرایطی که بحران کرونا و متعاقب آن بحران شدید 
اقتصادی کشور را فراگرفته است و نياز به مدیریت واحد بيش از پيش احساس می شود، هنوز 
بر سياســت انتقاد به اصولگرایان ســنتی ادامه می دهند؛ چنانکه اخيرا حملات تندي عليه علي 

لاریجاني سامان داده اند.
منصور حقيقت پور، مشاور علی لاریجانی در واکنش به تخریب هایی که از سوی برخی 
نمایندگان مجلس یازدهم عليه رئيس مجلس فعلی رخ می دهد، گفت: »ترکيب مجلس یازدهم 
به هيچ وجه رنگ ونشانی از اعتدال ندارد؛ مجلس آینده در اختيار کسانی است که تفکراتی خاص 
دارند و هنوز نپذیرفته اند که تندروی جواب نمی دهد و مسئولان برای پيشبرد درست امور باید 
به خدمت گذاری بيندیشند. من به این آقایان که بعضا استاد دانشگاه هم هستند، می گویم وقتی 
امام و رهبری مجلس را مجلس شورای اسلامی ناميده اند، نباید درباره آن به کنایه سخن بگویند و 
نام این نهاد مهم را خراب کنند. این نمایندگان باید ماه آینده مجلس را تحویل بگيرند اما متأسفانه 
حرمت جایگاهی که به دست آورده اند را متوجه نشده اند. آنها اکنون که تا تغيير مجلس مدت 
زیادی باقی نمانده است باید منطقی حرف بزنند و در فکر حل مشکلات عميق تقنينی باشند. یکی 
از همين طيف نمایندگان مجلس بعدی می گفت که می خواهيم مجلس را به قرارگاه سازندگی 
کشور تبدیل کنيم؛ آن نماینده هنوز نمی داند که مجلس، دولت نيست اما گویا آنها می خواهند 

پاستور۲ را ایجاد کنند؛ یعنی آنها تا این حد مجلس را نمی شناسند«.
او ادامه داد: »کساني که مجلس را بنگاه خرید و فروش و دلالی اشتباه گرفته اند، بدانند که 
قانون اختيارات مجلس را احصاء کرده اســت. واقعا عجيب اســت افرادی که تا ماه آینده رسما 
نماینده می شوند اینگونه هنجارشکنی می کنند. واقعيت این است که نمایندگان باید هم افزا باشند 

و سخنانی بگویند که دقيق، علمی و منطقی باشد«.
حقيقت پور درباره سابقه تخریب  چهره های سرشناس نظام اظهار کرد: »متأسفانه از سال۸۴ 
یک ســنت بدی در کشــور جاافتاد که برخی تصور کردند راه پيشرفت از تخریب چهره های 
برجسته انقلاب می گذرد که اکنون می بينيم در پی چنين رویکردی کشور و نظام چه قدر لطمه 
دیده اند. وقتی بگم بگم ها به جای سياست ورزی در دستور کار برخی قرار گرفت، انتظار می رفت 
که وضعيت چنين شــود. آنها تمام شــخصيت های دلسوز را له کردند و سعی کردند که از سکه 
بيندازند. آنها همه چهره های نظام را سوزاندند و دیگر کسی نمانده است که در انتخابات بياید و 
جریان راه بيندازد. وقتی افراد سرشناس و مهم نظام به حاشيه رفتند، عده ای بی ریشه، بی هویت و 
بدون شناسنامه سياسی وارد عرصه سياست شدند و این موضوع بسيار به کشور خسارت وارد 

کرد. واقعيت این است که تفکر تندروها بسيار خطرناک است«.
این فعال سياســی درباره خاستگاه فکری و سياســی تندروهای مجلس یازدهم، گفت: 
»بسياری از تندروها ارتباط با حجتيه دارند و من از روی کار آمدن آنها نگرانم و بيم آن دارم که 
رویکرد آنها خسارت سنگينی به کشور وارد کند. آنها می گفتند که امضای برجام خيانت است. 
واقعا حرف بد و زشتی می زدند زیرا مسئولان   به این نتيجه رسيدند که باید با دادوستی سياسی 
امتيازاتی بدهند و امتيازات سياسی دریافت کنند. اگر آن سوی این معامله یک نانجيب به نام ترامپ 
وجود دارد، تقصير مســئولان نظام چيست؟ آیا اگر آمریکا بدعهدی می کند، مسئولان ما خائن  
هستند؟ اما تندروها با این حرف ها کاری ندارند و تحت هر شرایطی سعی می کنند تخریب کنند«.

مشاور علی لاریجانی در پایان تصریح کرد: »تندروها بگویند که در دفاع مقدس کجا بودند؟ 
در پيروزی انقلاب کجا بودند؟ آیا یک ســنگ به آمریکا و اســرائيل پرتاب کرده اند؟ تندروها 
پستان های شتر انقلاب را به دهان گرفته اند و ميک می زنند؛ آنها فقط دنبال منافع خود هستند در 
برخی از آنها سابقه حضور در گروهک ها دیده می شود. ما مشکلی با اصلاح آنها نداریم؛ شاید 

اصلاح  شده اند و دیگر به افکار گذشته خود اعتقاد ندارند اما دیگر پيش نماز نشوند«.


